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Onderwijspersoneel  -  Ideeënbus planlast

Op 24 maart 2015 werd het initiatief van de ideeënbus gelanceerd, waar leraren en 
directies met hun ideeën inzake planlast terechtkunnen. Via de ideeënbus kunnen ook 
oplossingen worden aangereikt. De reacties worden geïnventariseerd en door het 
voortbestaan van dit initiatief ook permanent opgevolgd zodanig dat praktijkvoorbeelden 
blijvend gesignaleerd kunnen worden. In het voorjaar van 2015 gaf de minister aan een 
140-tal reacties te hebben ontvangen. 

1. Hoeveel reacties kwamen het afgelopen jaar binnen sinds de lancering van de 
ideeënbus? Kan de minister een overzicht geven per maand? 

2. Hoe evalueert de minister de binnengekomen reacties? Worden goede 
praktijkvoorbeelden aangehaald? Of betreffen de reacties veelal klachten? Kan ze 
hiervan een cijfermatig overzicht geven? 

3. Op welke manier worden deze reacties in rekening gebracht bij de verdere 
werkzaamheden met betrekking tot de planlastvermindering? 
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ANTWOORD
op vraag nr. 500 van 16 augustus 2016
van KATHLEEN KREKELS

1. Er werden in totaal 241 mails gestuurd naar de ideeënbus met meer dan 300 
verschillende voorstellen. Hieronder een overzicht van het aantal binnengekomen 
mails per maand.

Maart 2015 69
April 2015 54
Mei 2015 61
Juni 2015 20
Juli 2015 3
Augustus 2015 0
September 2015 14
Oktober 2015 1
November 2015 2
December 2015 0
Januari 2016 11
Februari 2016 2
Maart 2016 1
April 2016 0
Mei 2016 1
Juni 2016 2
Juli 2016 0
Augustus 2016 0

2. Er is een brede waaier aan reacties ingestuurd via de ideeënbus. Dat gaat van 
concrete klachten over administratieve belasting die men ondervindt in het werk, 
klachten over het schoolinterne beleid, beleidsvoorstellen, algemene bedenkingen tot 
meer opiniërende boodschappen. Veel mails gaan over zaken die vallen onder de 
bevoegdheid van de schooldirectie. Wat ook opvalt is dat in veel mails geen directe 
aanduiding van administratieve overlast wordt gegeven, maar wel ingegaan wordt 
over hoe men de job beleeft. 

De input vanuit de ideeënbus was zeker bruikbaar i.f.v. de onderzoeksvragen die aan 
de basis lagen van het planlastonderzoek. 

3. Alle ingediende voorstellen werden meegenomen in het onderzoek naar planlast. Van 
elk voorstel werd eerst een fiche gemaakt (in totaal 687). Die fiches werden nadien 
gebundeld in 59 metafiches. Elke metafiche omvat een uitgebreide analyse van het 
probleem en voorstellen tot oplossing op korte, middellang en lange termijn. De 
metafiches vormden de bron voor de verdere analyse in het planlastonderzoek. De 
voorstellen tot oplossing vormden de vertrekbasis voor het actieplan tegen planlast 
dat in volle ontwikkeling is. De analyse van de metafiches vindt u terug in het 
eindrapport van het onderzoek naar planlast dat op 21 januari 2016 aan de 
commissie Onderwijs van het Vlaams Parlement werd voorgesteld.


